



**INCANTO**  
ITALIAN ATTITUDE

# MARAL  
design Incanto lab

# MARAL



# # MARAL



EN/ "Beauty seeks pure clarity in the shadows of light," said the non-conformist poet Ramón María del Valle-Inclán. Certainly the Maral sofa expresses itself with equal freedom of form and design, playing with the light that envelops its generous and comfortable volumes.

FR/ "La beauté cherche la pureté dans les ombres de la lumière", disait le poète anticonformiste Ramón María del Valle-Inclán. Le canapé Maral s'exprime avec la même liberté de forme et de conception, en jouant avec la lumière qui enveloppe ses volumes généreux et confortables.





# # MARAL



EN/Thanks to its modularity, Maral lends itself to creating compositions of any size, while maintaining its unmistakable personality. The ample and soft shapes, thanks to the soft feather padding, welcome the body in an enveloping embrace. The distinctive, geometric metal feet, contrasting with the organic lines of the upholstery, add a touch of originality and charm to the sofa's design.

FR/Grâce à sa modularité, Maral se prête à la création de compositions de toutes dimensions, tout en conservant sa personnalité unique. Les formes amples et douces, grâce au rembourrage en plumes moelleuses, accueillent le corps dans une étreinte enveloppante. Les pieds géométriques en métal, qui contrastent avec les lignes organiques du revêtement, ajoutent une touche d'originalité et de charme au design du canapé.

# MARAL



# # MARAL

design Incanto lab

Datasheet

Spécifications des matériaux

Padding		Frame	
Seat	Foam Feather	Particle board	20%
Back	Feather	Multilayer	50%
Arms	Feather	Fir	10%
Backrest	Feather	Masonite	20%

Suspension System		Other Features	
Seat	Webbings	Seat	Fixed
Back	-	Back	Removable
		Arms	Removable

## Base

The finishes are available according to our color palettes

Les finitions sont disponibles selon nos palettes de couleurs

## Coating Revêtement



**▲V002 - ▲V003**  
cm 105 | in 41

Chair small 1 arm  
Batard 1 pls Petite



**▲V006 - ▲V007**  
cm 125 | in 49

Chair medium 1 arm  
Batard 1 pls moyen



**▲V008 - ▲V009**  
cm 145 | in 57

Chair Large 1 arm  
Batard 1 pls Grand



**V114**  
cm 70 | in 28

Chair no arm small  
Chauffeuse 1 pls petit



**V118**  
cm 90 | in 35

Chair no arm medium  
Chauffeuse 1 pls moyen



**V115**  
cm 110 | in 43

Chair no arm large  
Chauffeuse 1 pls grand



**V050**  
cm 138 x 138 | in 54" x

Corner  
Angle

